

Date: 5 August 2025

التاريخ: 5 أغسطس 2025

Oman Arab Bank – Renewal of Liquidity Provider Agreement

With reference to our disclosure dated 9 May 2024 regarding the appointment of Ubhar Capital SAOC as liquidity provider, Oman Arab Bank SAOG would like to announce the renewal of its agreement with Ubhar Capital to act as liquidity provider for the Bank's shares listed on the Muscat Securities Market (MSX), in accordance with MSX Resolution No. 73/2023 governing market making regulations.

The renewed agreement shall remain effective until 20 May 2026. Ubhar Capital will continue trading in Bank's shares within the framework of MSX market making regulations.

بنك عُمان العربى - تجديد اتفاقية مزود السيولة

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ 9 مايو 2024 بشأن تعبين أوبار كابيتال ش.م.ع.م كمزود للسيولة، يود بنك عُمان العربي ش.م.ع.ع أن يعلن عن تجديد اتفاقيته مع أوبار كابيتال لتقديم خدمات مزود سيولة لأسهم البنك المدرجة في بورصة مسقط، وذلك وفقاً للائحة رقم 2023/73 الصادرة من قبل البورصة بشأن تنظيم صناعة السوق.

تظل الاتفاقية المجددة سارية حتى 20 مايو 2026. وستواصل أوبار كابيتال التداول في أسهم البنك ضمن إطار لوائح صناع السوق في بورصة مسقط.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقيول فائق الإحترام والتقدير،

الرئيس الكثفيذي Sulaiman Al Harthi Chief Executive Officer

